
Vragen voor het vragenkwartier – gecombineerde commissievergadering 15 februari 
Absoluut Aalsmeer: verkeerssituatie Dreef / Zwarteweg  en Heegstrapark

Aanleiding 

Wij ontvangen regelmatig vragen over onveilige situaties of situaties in de openbare ruimte die tot 
overlast kunnen leiden. De gemeente Aalsmeer beschikt over de Fixi-app voor meldingen over de 
openbare ruimte. Absoluut Aalsmeer heeft de volgende vragen; 

- Wordt de effectiviteit van de Fixi-app gemeten, en zo ja, kunnen wij de resultaten hiervan 
ontvangen.  

- Wie is in het weekend verantwoordelijk voor (nood)situaties die tot onveilige situaties kunnen 
leiden? 

- Kan de wethouder aangeven wat er in het protocol van de spoedlijn staat?  
 
Verkeerssituatie Dreef / Zwarteweg 

Wij hebben vernomen dat er bij het zebrapad op de Dreef (ter hoogte van de Triade) knipperlichten bij 
het zebrapad worden gerealiseerd. 

- Kan de wethouder ons aangeven wanneer deze knipperlichten bij het zebrapad worden 
gerealiseerd?  
 

Eerder is ons toegezegd dat het fietspad op de Zwarteweg alleen nog schoongespoten moest worden 
en met de kerst opengesteld zou worden. Dit is echter nog steeds niet het geval.  

- Is de wethouder op de hoogte dat het fietspad op de Zwarteweg nog steeds niet open is voor 
fietsers? 

- Kan de wethouder ons een update geven over de situatie van het fietspad op de Zwarteweg 
welke rechtstreeks naar de school gaat en welke voor de veiligheid van de schoolgaande jeugd 
is aangelegd? 

- Is de wethouder op de hoogte dat de rotonde regelmatig is besmeurd met modder en grind 
wat tot onveilige situaties leidt? 

- Is het mogelijk om er voor te zorgen dat het wegdek regelmatig wordt schoongemaakt? 
- Daarnaast neemt de meerderheid van de fietsers de rotonde de verkeerde kant op, tegen het 

verkeer in. Er hangt op de verkeerde plek, een klein bordje. Wat over het hoofd wordt gezien. 
Kan de wethouder iets doen aan de onveilige situatie op de rotonde? 

 



  
Vragen voor het vragenkwartier – gecombineerde commissievergadering 15 februari 
Absoluut Aalsmeer: Hortensialaan / Heegstrapark 

Aanleiding 

Wij ontvangen regelmatig vragen over onveilige situaties door snelheidsovertredingen in de 
Hortensialaan en het ondergelopen Heegstrapark. 
Absoluut Aalsmeer heeft de volgende vragen; 

Hortensialaan 

Naast de schildpadden op het wegdek hangen er nu ook verkeersborden “Pas je snelheid aan op de  
Hortensialaan”.  

- Is deze aanbeveling uit de quickscan gekomen? 
- Is het mogelijk dat onze fractie de aanbevelingen ook ontvangt? 
- Heeft de wethouder deze borden gezien? Is de wethouder van mening dat automobilisten bij 

het voorbij rijden kunnen lezen wat er op deze borden staat?  
 

Voor 30 km / u borden moet er een verkeersbesluit genomen worden voor Ophelialaan, Hortensialaan 
etc. De borden die er nu staan mogen maximaal 4 maanden staan, omdat het verkeersbesluit er niet is. 

- Kan de wethouder aangeven hoe ver men is met het verkeersbesluit? 
- Kan de wethouder iets doen aan het deel bij de Yuverta Mavo waar automobilisten nog altijd 

vanuit Mensinglaan op verkeerde weghelft de Hortensialaan richting de Dreef op rijden? 
- Alle bushokjes staan nog op de ‘oude’ route. Ruiten worden ingegooid, ruiten worden 

vernieuwd en weer ingegooid, terwijl er geen bussen meer op deze route rijden. Dit levert nu 
ook hangjongeren op.  Kan de wethouder aangeven of en wanneer deze bushokjes worden 
verwijderd en de voetpaden weer naar het oorspronkelijke niveau worden teruggebracht.  

 

Heegstrapark. 

Regelmatig staat het Heegstrapark na regenval onder water.  
Zolang het park lager ligt dan het wegdek ernaast, blijft dit gebied na regenval onderlopen. Het 
leegpompen is symptoombestrijding, maar lost niets op. 
Het park zou moeten worden gebruikt om naar de bushalte te kunnen lopen. Vanwege de wateroverlast 
wordt er door voetgangers nu over het wegdek gelopen. Dit leidt tot onveilige situaties. 



- Kan de wethouder aangeven of hier serieus wordt gekeken naar een oplossing? 
 


